

### **Möte nummer 3.**

**Datum: 2017-05-15**

**Närvarande: Liza Lövgren, Victor Lagrelius, Albin Ahlström, Alba Åhlander, Ida Oscarsson, Anny Kantén, Björn Frykmo**

#### **1. Mötets öppnande**

Tid: 18:25

#### **2. Val av mötesordförande och mötessekreterare**

Styrelsen beslutade

att välja Victor Lagrelius till mötesordförande

att välja Alba Åhlander till mötessekreterare

#### **3. Lägesrunda**

Ida är trött efter mycket jobb, Alba huvudvärk och ryggont, Albin mår ganska bra, Liza mår jättebra, Victor och Anny mår också bra

#### **4. Förra mötets protokoll**

Alba läser upp föregående protokoll

#### **5. Distriktsårsmöte 2017**

Vi var där: Aron Wohlström, Liza Lövgren, Albin Ahlström som ombud, Björn Frykmo och Alba Åhlander som ersättare, Molly som DS och Victor Lagrelius som presidium.

Resan dit och hem gick bra!

-Det var inga motioner, tråkigt, ingenting som direkt kommer påverka vår verksamhet.

-Victor och Theodor valdes in i valberedningen

-Alba valdes in i DS och till DUK17

-Alba vann även Årets pris !! Kul !!

Styrelsen skall fortsätta att informera om framtida DÅM till medlemmarna och öka intresset.

#### **6. Gå igenom projektgrupperna**

*Björn kommer 18:39*

**Icon:** Det har varit två möten, på torsdag kommer ett möte där mejl å annat viktigt skall göras! För att få praktiska saker gjorda för att kunna få ut information!

Arbetet fortgår

**Lekkvällar:** Arbetet fortgår

-Victor kontaktar Micke angående förslag Cake Bake Showdown nu på onsdag 17/5

**Gubbängsfältshäng:** Arbetet fortgår

**Laserdome:** Arbetet fortgår

**Bowling, grönan:** Arbetet fortgår

-Förslag att Styrelsen föreslår till alla att ha på sig sina SKUFF-tröjor 24/5

**Bada:** Arbetet fortgår

**Boda Borg:** Arbetet fortgår

**Badminton:** Arbetet fortgår

**Karaoke:** Arbetet fortgår

**Snackiskvällar:** Victor har haft kontakt med Anders Rune och bjudit in honom till UG 17/5. Alba skall ha kontakt med personen från kyrkorådet för att bjuda in denne för toast på en UG-kväll och kommer att kontakta micke om detta.

styrelsen vill bjuda in lokalavdelningens kontaktperson Rebecca Lundberg till en UG-kväll.

**Musikkvällar:** Arbetet fortgår

**Brandstation:** Ida har pratat med UG-Liza och vill ha detta besök under en onsdagkväll och de tänker ta kontakt med brandmännen.

**Midnattsvolley:** Arbetet fortgår

**Allsång på Skansen:** De har ännu inte släppt artisterna, arbetet är aktivt igång

**Pingisturnering:** Arbetet fortgår

**Micke, uppdatering av reg:** Projektgruppen är avslutad

Alba skall också kolla hur läget är med Micke och utbildning i medlemssidorna

**Församling ungdomsverksamhet:** Arbetet fortgår

## 7. Styrelsedator

Victor Ordförande har inte fortsatt med arbetet, det kommer... (fufufuufufuuuffuuuuuu.....)

## 8. Verksamhetsårsplanering

Styrelsen känner att de behöver en bättre struktur då det tidigare känts som att vi har avstämmande möten och ej arbetande möten...

Styrelsen vill att snarast ha ännu ett möte eller en träff där styrelsen planerar ut när de vill att aktiviteter skall hända.

Tidigare styrelser har även haft sina styrelsemöten vid middagen innan UG-kväll och mässa, då har det varit enkelt att få med medlemmar till mötena och man samlas på ett annat sätt. Det är någonting som styrelsen skulle vilja möjligtvis återkomma till.

## 9. Övriga punkter

-Förslag att lägga upp styrelseinfo på instagram

Också att styrelsen kan ha "instagram-vecka"

- Styrelsen pratade ju tidigare om att ha en "styrelsehelg", detta arbete/diskussion har inte fortgått. Ida bjuder in styrelsen att komma och hänga på hennes landställe den 27/6-25/7ish. Diskussionen kommer att fortsätta under verksamhetsårsplaneringen

## **10. Nästa möte**

Datum: Preliminärt 22/5, kl 18:00 (arbetsmöte)

## **11. Mötet avslutas**

Tid: 19:29